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l'única manera d'avançar"
"Invertim hores i ganes:

PAQUI GATEANO I Presidenta del Club de bàsquet Alpicat

A casa nostra, l'esport de base ha estat un rcferent
iuna condició pÈvia que ha penmès donar al país
grans esportistes. Pequè aquest teixit associatiu
hagi estat i sigui possible fa falta l'esfiorç ahruista
de molta gent que, treient horcs delseu dia a dia
i de manen totalment vo-
luntàda {es dels entrc-
nado¡s fins els integrants
de les juntes dircctires-
fan posible que els petits
clubs esportius tidn enda-
vant. Galeano és la presi-

dent del Club de bàsquet
Alpicat. wnmr.clubfusqu+
tulpicøti a Facebook.

És I'unica presidenta dona
{un club de bùsquet?
En un club on els jugadors

són homes, crec que sí. Les

noies comencen a jugar a bàsquet però a partir
dels L2 anys, quan els equips han de deixar de ser
mixtes, ja no en tenim. En un poble és complicat.

Quants equips teniu?
Ara som 9 equips. I la màxima categoria en què ju-
guem és la dels sènior de primera, que són a Copa

Catalunya.

Com se subvencÍonø el Club?
Bàsicament, per la quota que paga cada alumne,
lAjuntament dAlpicat, que aposta força per l'es-
port, i la subvenció de la Diputació de Lleida. Tam-

bé tenim alguñs espònsors.
I lo qudntítatd'hores que inveftiu?
Tota la feina que fem des de la Junta, inclús la dels
entrenadors, és totalment voluntària. Però ho su-
plim amb moltes ganes.

Lø Copo Cotølunyo, és lo
mùxima categorÍo?
A nivell del territori català,
sí. I anem a jugar per tot el
país. Estem molt contents.
A la demarcació de Lleida

només hi ha elSedis La Seu

i nosaltres.
TenÍr un equip en oquesta
cate goria q ui n s avo nto ges

té?
És una categoria intermè-
dia, que a vegades fa de
trampolí per joves que en-
cara no han assolit el nivell

per la'lliga EBA. Per això tenim molts jugadors que
vénen de Lleida.

Hd notot algun tracte dilerent pel fet de ser do-
na?
En absolut. Quan vaig decidir acceptar el càrrec

-aquesta serà la tercera temporada- em feia una

mica de respecte, però pel fet que jo no domino
la part tècnica de l'esport, per la qual cosa vaig
demanar que la Junta la formessin persones que

n'entenguessin de bàsquet. Sort d'ells. Treballem
en equip i cadascú sap fer bé la seua feina.
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Vaig demanar que la funta
la formessin persones que

n'entenguessin de bàsquet


